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Vragen van de leden Bouwmeester en Mei Li Vos (beiden PvdA) aan de 
staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over onduidelijkheid bij terug 
verkrijgen CBF keurmerk voor goede doelen (ingezonden 1 februari 2013). 

Mededeling van staatssecretaris Teeven (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 
25 februari 2013) 

Vraag 1
Bent u bekend met de uitzending van Argos radio 1 (19 januari 2013) over het 
keurmerk van het Centraal Bureau Fondsenwerving (CBF) voor goede doelen? 

Vraag 2
Herinnert u zich de eerdere vragen over ditzelfde onderwerp van 27 oktober 
2012?1 

Vraag 3
Deelt u nog steeds de mening dat eerlijke en duidelijke informatie over het 
handelen van goede doelen van belang is voor de consument en de sector 
zelf? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de onduidelijkheid die het CBF creëert door eerst het 
keurmerk in te trekken voor het wereld kankeronderzoek en vervolgens terug 
te geven zonder inhoudelijke toelichting? 

Vraag 5
Hoe ver staat het met de ontwikkeling van het convenant met de goede 
doelen sector, dat onder meer moet leiden tot meer transparantie over 
inhoud, doel en besteding van geld? 

Vraag 6
Vindt u het zonder toelichting afnemen en teruggeven van het keurmerk aan 
het wereld kankeronderzoek transparant en passen binnen de uitgangspunten 
van het convenant? Zo ja, waarom? Zo nee, wat gaat u hieraan doen? 

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2012–2013, nr. 706.
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Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het leden Bouwmeester 
en Mei Li Vos (beiden PvdA) van uw Kamer aan de Staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie over onduidelijkheid bij terug verkrijgen CBF keurmerk 
voor goede doelen (ingezonden 1 februari 2013) niet binnen de gebruikelijke 
termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle benodigde 
informatie is ontvangen. Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te 
beantwoorden.
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